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Nr. Vraagsteller Fractie Vraag POHO
1 Tavita van 

Galen
GBV Het betreft de tijdelijke vluchtelingenopvang op het terrein bij Campanile Hotel nabij de 

gemeentegrens met Veldhoven. De winter is voorbij en de winteropvang is nu dicht.

1. Is er reeds een evaluatie gepland?
2. Is Veldhoven hierbij betrokken?
3. Worden wij, als raad, geïnformeerd over de uitkomst hiervan?
4. Hebben we goed begrepen dat de locatie nog 3 jaar blijft staan?

2 Wim Peters HvV In Eindhoven wil de gemeente uitbreiding van terrassen, daar waar dat kan en verruiming van de 
sluitingstijden voor horecaondernemers mogelijk maken.

1. Wil het college in Veldhoven dit ook mogelijk maken voor de horecaondernemers die dat willen 
en waar dat kan?

3 Jacob Beens HvV Het valt ons en andere buurtgenoten op dat er met regelmaat bomen worden gerooid waarbij wij 
vragen hebben waarom dit het geval is.
Het gaat met name om de bomen langs de Heerbaan in de omgeving van plan De Berkt.
Ook in het park staan bomen met de bekende oranje fluorescerende stippen om gekapt te 
worden, zonde.
Maanden geleden zijn er ook al gezonde en mooie beuken gerooid. Het lijkt wel een kaalslag.
Het is voor ons onbegrijpelijk dat er bomen verdwijnen die in onze ogen niet ziek zijn of voor 
overlast zorgen maar daarbij ook nog eens bepalend zijn voor de omgeving en er al jaren staan.

Daarom heeft Hart voor Veldhoven de volgende vragen:
1. Worden de bomen met oranje stip daadwerkelijk gerooid of alleen maar gesnoeid?
2. Wat is de reden hiervan?
3. Moeten we niet juist zuinig zijn op de natuur en deze koesteren?
4. Worden er voor elke gekapte boom twee nieuwe (en dus meestal kleinere) aangeplant?


